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§ 70 Sammanträdets öppnande 

 Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 71 Val av justerare 

Till justerare utses Morgan Danielsson.  
 

§ 72 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§ 73 Föregående sammanträdes protokoll 

Protokollet från sammanträdet den 21 september läggs till handlingarna.   

§ 74 Kommunrevisionens ekonomi 

Ekonomisk redovisning har erhållits. Verksamheten bedöms hållas inom budget, till 
nästa möte tas en sammanställning fram över KPMGs fakturering.   

Revisorerna noterar informationen.   

§ 75 Möte med Kommundirektör, presentation av delårsrapport 

Kommundirektören Hans Karlsson var på plats och gjorde en detaljerad presentation 
av delårsbokslutet. Genomgången inkluderade kommunens prognostiserade resultat 
som är bättre än förväntat, detta tack var stöd från staten relaterat till Corona. 

Verksamheten gör fortfarande underskott, främst Lärande & Stöd (prognos- 23 mnkr). 
Underskottet är dock mindre än tidigare år och man jobbar aktivt med detta enligt 
Hans. Vi i revisionen får följa utvecklingen noga under hösten och påtalar vikten av 
åtgärdsplaner som är både beloppssatta och tidsatta. 

Hans presenterar också fullmäktigemålen och uppföljningen av dessa. Både 
revisorerna och kommundirektören är överens om att detta är ett område som man 
kan och ska arbeta mer med både målen i sig och vad man mäter, ett långsiktigt 
arbete. 

§ 76 Presentation granskning av delårsrapport, Nils Nordqvist, KPMG  

Nils presenterade utförd granskning av delårsrapporten. Summeringen är att bokslut 
med balans och resultaträkning i allt väsentligt är korrekt. Det finns dock en utmaning 
i att förklara de orealiserade vinsterna. Målen är något uppdaterade men det finns 
fortfarande en förbättringspotential och väldigt få mål är mätta för delåret 2020 varför 
revisorerna inte kommer uttala sig om detta. Också ett problem med 
budgetföljsamheten i verksamheterna. 

Rapporten godkänns och skrivs under av närvarande revisorer, övriga revisorer 
kommer till kommunens reception för att skriva under rapporten senast fredagen den 
16:e oktober och inlämning sker därefter för registrering. 
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§ 77 Granskning av ekonomisk uppföljning avseende ekonomi i utskotten.  

Granskningen presenterades vid föregående möte och slutgiltig rapport och följebrev 
är idag med för revisorernas underskrift och inlämning till kommunen. 

Rapporten godkänns och skrivs under av Erik, Sven-Eric kommer till kommunens 
reception för att skriva under rapporten senare under dagen, inlämning sker därefter 
för registrering 

§ 78 Revisorernas bevakningsområden 

Morgan rapporterar om vård och omsorg har öppnat träffpunkt Vågen vars 
verksamhet går ut på att aktivera äldre och avlasta anhöriga. De har också ansökt till 
Socialstyrelsen om kostnadsersättning för Corona relaterade kostnader.  

Runt skolan diskuterar vi dels ekonomi, att verksamheten åter inte klarar att följa 
budget, dels resultaten i högstadiet. Varför klarar inte fler av grundskolan, vi försöker 
bjuda in Per-Joel till nästa möte för en dialog. 

Vi diskuterar även i vilken form vi ska få rapportering om utvecklingen i 
överförmyndarnämnden. Beslutar att bjuda in Stefan Åström till nästa möte för att 
diskutera frågan. 

Revisorerna diskuterar Parkhallen avseende bl.a. drift och ägarförhållanden. Frågan 
bevakas fortsatt. Möjligen bjuda in kommunstyrelsens ordförande vid ett senare 
tillfälle för diskussion kring denna fråga. 

§ 79 Övrigt  

Inga övriga frågor.  

§ 80 Nästa sammanträde  

Nästa ordinarie sammanträde är 19 november kl. 9-12. Lokal är i skrivande stund 
oklart. 

 Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.   

 

 


